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 Protokół nr 50/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 21 stycznia 2016r. 

   

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Rozszerzono posiedzenie Zarządu o następujący punkt: 

 

1. Zapoznanie się z pismem z Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście 

Lubawskim dotyczącym nieodpłatnego udostępnienia hali sportowej. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 

załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przyjęcia „Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na 

lata 2016-2020 w powiecie nowomiejskim”. 

/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Łydzińska poinformowała, że przeprowadzone zostały konsultacje społeczne. Dodała, że 

do programu nie zostały wniesione żadne uwagi.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym 

Mieście Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2016. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 

Kurzętniku/ 

 

Pan Kłosowski szczegółowo przedstawił plan rzeczowy robót ZDP stanowiący załącznik do 

uchwały. Dodał, że z informacji, które posiada wynika, iż dwa wnioski na przebudowę dróg 

powiatowych Nr 1299N gr.woj.(Brodnica)–Krotoszyny–Szwarcenowo–dr.pow.Nr1333N 

(Radomno) na odcinkach Łąkorz – Bielice i Krotoszyny – Szwarcenowo oraz Nr 1279N 

Kisielice – Biskupiec zostały zakwalifikowane do dofinansowania w ramach Programu 

rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019.  Pan Kłosowski 

poinformował, że do 31 marca br. jest kolejny nabór wniosków – w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. Będą przygotowywane wnioski na 

przebudowę drogi powiatowej Nr1323N Kacze Bagno-Sugajenko na odcinku Kacze Bagno-

Krzemieniewo oraz na przebudowę drogi powiatowej Nr 1317N Marzęcice-

gr.woj.(Pokrzydowo) na odcinku Małe Bałówki-Szafarnia /planowany termin realizacji zadnia 

to 2017 r./ Nadmienił, że niestety w tym roku nie będzie możliwości wykonania całej drogi na 
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odcinku Kacze Bagno-Krzemieniewo tak jak wcześniej planowano. Pan Kłosowski dodał, że 

plan robót jest otwarty i może ulec zmianie.  

Pani Skarbnik podkreśliła, że jest to plan rzeczowy robót. Dodała, że środki finansowe na 

realizację inwestycji drogowych są zabezpieczone w budżecie. Nie ma zabezpieczonych 

środków na przebudowę drogi powiatowej Nr 5500N /ul. Mszanowska/. 

Pan Kłosowski poinformował, że rzeczywiście nie było tego zadania ujętego w budżecie, ale 

Zarząd wyraził zgodę, żeby ten odcinek był ujęty w planie rzeczowym. Dodał, że jeszcze nie 

wiadomo czy gmina Nowe Miasto Lubawskie będzie realizowała w/w inwestycję drogową. 

Pan Kurowski zapytał kiedy będą rozpisane przetargi na drogi na odcinkach: Łąkorz – Bielice 

i Krotoszyny – Szwarcenowo oraz  Kisielice – Biskupiec. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że przetargi zostaną ogłoszone do 15 lutego 2016 r. 

Pan Starosta polecił, aby przetargi były ogłoszone do 5 lutego 2016 r. 

Pani Skarbnik przypomniała, że muszą być podpisane umowy z gminami w sprawie 

dofinansowania inwestycji drogowych. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                        

B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z inwestycją 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup na 

odcinku Gwiździny – Mroczno”. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że zmienia się termin składania wniosków tj. do końca sierpnia 

można składać wnioski o dofinansowanie zadań na rok 2017. Dodał, że zgodnie z 

wcześniejszymi ustaleniami podjęto decyzję, iż przebudowa powyższej drogi ma być 

kontynuowana. Wyjaśnił, że jest to droga kwalifikująca się do kategorii dróg zbiorczych. 

Zgodnie z nowymi wytycznymi droga musi mieć 6 metrów szerokości. Ponadto dodał, że w 

budżecie trzeba zabezpieczyć kwotę w wysokości 6 000 zł na dokumentację projektową. 

Pan Starosta zapytał jaki będzie przybliżony koszt inwestycji. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że szacunkowy koszt inwestycji będzie wynosił ok. 3 mln zł. 

Dodał, że ok. 1,5 mln zł dofinansowania będzie można uzyskać z Programu rozwoju gminnej 

i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019. Ponadto poinformował, że będzie 

trzeba zwrócić się do gmin Nowe Miasto Lubawskie i Grodziczno o dofinansowanie 

inwestycji.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Józefa 

Blanka – Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego w sprawie remontu ul. Żwirki i 

Wigury. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego złożył wniosek w 

sprawie remontu ul. Żwirki i Wigury, który stanowi załącznik nr 3. P. Kłosowski powiedział, 

że nie zgadza się ze stwierdzeniem, że ulica jest w najgorszym stanie technicznym spośród 

wszystkich dróg będących w zarządzie powiatu, ponieważ przy przeglądzie szczegółowym 

dróg powiatowych w/w odcinek oceniony został jako zadowalający. Poinformował, że jest 

skłonny przychylić się do wniosku w części dotyczącej przebudowy chodnika. Wyjaśnił, że 

powiat czekał z remontem chodnika do momentu wykonania kanalizacji przez gminę miejską. 

Dodał, że zadanie zostałoby wykonane w dwóch etapach przy współpracy z gminą, na terenie 
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której chodnik jest zlokalizowany. Warunkiem koniecznym do przeprowadzenia przebudowy 

chodnika przy ul. Żwirki i Wigury jest udzielenie powiatowi przez gminę miejską Nowe 

Miasto Lubawskie pomocy finansowej na ten cel, w wysokości nie mniejszej niż połowa 

kosztów. Szacunkowa wartość inwestycji wynosi 68 820 zł. Poinformował, że pierwszy etap 

przebudowy chodnika obejmowałby odcinek od skrzyżowania z ul. Kolejową do miejsca po 

zlikwidowanym przejeździe kolejowym (425 mb). 

 

Odpowiedź na wniosek stanowi załącznik nr 4. 

 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Powiat Nowomiejski. 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji 

oraz pani Barbara Orłowska – zastępca naczelnika/ 

 

Pani Orłowska poinformowała, że na poprzednim posiedzeniu Zarząd przyjął analizę z 

wydatków poniesionych na wynagrodzenia nauczycieli w 2015 r. oraz wypłaty 

jednorazowego dodatku uzupełniającego. Omówiła sprawozdanie stanowiące załącznik do 

uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                        

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 7 do arkusza organizacji roku szkolnego 2015/2016 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku, dla którego organem prowadzącym jest 

Powiat Nowomiejski. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks jest związany z długotrwałym zwolnieniem 

lekarskim nauczycielki języka angielskiego.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                        

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 3 do arkusza organizacji roku szkolnego 2015/2016w 

Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim, dla którego organem 

prowadzącym jest Powiat Nowomiejski.  

 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z przyznaniem nauczania 

indywidualnego dla ucznia klasy II Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół im. C. K. 

Norwida. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                        

B. Grzywacz, B. Kurowski. 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli w 2016r. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że zabezpieczone zostały środki w wysokości 2 170 zł na 

funkcjonowanie biura w Brukseli. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

przeprowadzonej w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie. 

 

Pani Orłowska omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 5. 

 

/pan A. Korecki oraz B. Orłowska opuścili posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie regulaminu realizacji wydatków o wartości szacunkowej nieprzekraczającej 

wyrażonej w złotych równowartości kwoty, o której mowa w art. 4 pkt 8 ustawy z dnia 

29 stycznia 2004r. Prawo zamówień publicznych (t. j. Dz. U. z 2015 poz. 2164). 

/na posiedzenie wszedł pan Wojciech Umiński – inspektor w Wydziale Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Umiński poinformował, że zarówno ten projekt uchwały jak i następny, mają związek ze 

zmianą nazwy wydziału. Ponadto opublikowany został tekst jednolity ustawy Prawo 

zamówień publicznych. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                        

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie postępowania przy udzielaniu zamówień publicznych o wartości 

przekraczającej wyrażonych w złotych równowartości kwoty, o której mowa w art. 4 pkt 

8 ustawy z dnia 29 stycznia 2004r. Prawo zamówień publicznych (t. j. Dz. U. z 2015 poz. 

2164). 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                        

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

/pan W. Umiński opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego na lata 2015 

– 2022 wraz z Prognozą Oddziaływania na Środowisko. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor w Wydziale Geodezji i 

Nieruchomości/ 

 

Pani Domżalska poinformowała, że wszystkie niezbędne dokumenty do zatwierdzenia 

strategii zostały zebrane. Dodała, że wpłynęły pozytywne opinie w sprawie strategii z 
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Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska oraz Warmińsko-Mazurskiego Państwowego 

Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego. Nadmieniła, że większość uwag została 

uwzględniona w strategii. 

 

Opinie w sprawie strategii stanowią załączniki nr 7 i 8. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Nowomiejskiego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

/na posiedzenie wszedł pan Krzysztof Puwalski- naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa/ 

 

Pan Puwalski poinformował, że skarżący otrzymał odpowiedź zarówno od Starostwa jak i z 

Prokuratury Rejonowej o odmowie wszczęcia postępowania w przedmiotowej sprawie. 

 

Pismo skarżącego stanowi załącznik nr 9. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim na 2016 rok.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia planu pracy stałych komisji Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim na 2016 rok.  

 

Pani Andrzejczak poinformowała, że plan pracy Komisji Budżetowej będzie dosłany radnym 

do Sesji Rady Powiatu. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian w WPF na rok 2016r. 

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2016. 

Następnie przedstawiła źródła finansowania budowy hali sportowej przy Zespole Szkół 

Zawodowych w Kurzętniku w latach 2015-2017. Dokument stanowi załącznik nr 10. 

/na posiedzenie weszła pani Sekretarz/ 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian w budżecie na rok 2016r. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną 

informacją Warsztatu Terapii Zajęciowej za IV kwartał 2015. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 11. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było zapoznanie się z pismem z Zespołu 

Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim dotyczącym nieodpłatnego 

udostępnienia hali sportowej. 

 

Pan Starosta odczytał pismo w sprawie nieodpłatnego udostępnienia hali sportowej, które 

stanowi załącznik nr 6. W dniach 28.01.2016 – 29.01.2016 w hali sportowej szkoły 

zorganizowane zostanie Harcerskie Zimowisko Sportowe. W zajęciach sportowych weźmie 

udział ok. 40 osób. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

 

 

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła:                                                                         

Anna Andrzejczak                                                       


